
 
 

Bestyrelsesmøde lørdag 18/4 Hos Søren, Vigen 11 

 
 

 
 
Der blev afholdt et kort – hurtigt indkaldt – bestyrelsesmøde. 
 
Til Stede var: Kim Egebo, Kim Nielsen, Søren Larsen, Michael Borre og Peter Hvid. 
 
 
Årsagen til indkaldelsen var klager over den nyligt foretagne planering af vejene. 
Klagepunkterne var, at det udlagte grus var exceptionelt støvende. Det var især området 
fra Skoven og videre nedad Kidhøj der syntes at udgøre et problem. 
 
Problemet diskuteredes og følgende blev konklusionen: 
 

1) Vi har en generalforsamlingsbeslutning som tilsiger en begrænset udlægning af 
Dustex centralt i området. Til gengæld har grundejerne fri adgang til MgCl til 
afhjælpning af evt. lokale problemer med støv. 

 
2) Problemet er opstået da underlaget for Dustex-udlægning (0,8 fed), fejlagtigt er 

udlagt længere ud end Dustex.  
 

3) Afhjælpning af det akutte problem på Kidhøj bliver udlægning af MgCl (ved 
grundejer), samt reetablering af de hastighedsdæmpende vejbump på Kidhøj. Ved 
samme lejlighed lægges et lag 0,4 på den mest udsatte strækning. 
 

4) Ved næste udlægning af Dustex øges opmærksomheden omkring udlægning af 
underlaget. 

 
 
De berørte grundejere er orienteret om disse tiltag. 
 
 
 
 
      Ref/KE 


